
Styrelsemöte 17/4 2019 

Närvarande från styrelse: Ola Gyllenvåg, Tomas Enström, Emil Stolpe, Oscar 

Stolpe, Hans Erik Larsson 

Närvarande kassör: Anna Stolpe 

Dagordning  

• Ingen vaktmästare finns ännu på Gullängen. Det beslutades att Anna S 

skulle ta hand om tvättning av kläder för A-laget tillsvidare och även lite 

städning av omklädningsrum. Det beslutades även att Oscar S, Ola G och 

Emil S skulle ta hand om klippning och målning av linjer på planerna 

tillsvidare. De tar även hjälp av fler ur A-laget. Frågan om vaktmästare är 

fortsatt under diskussion. 

• Det beslutades att då vi är försent ute med att beställa matchprogram så 

skall ett ihopvikt A4 skrivas ut istället med laguppställningar på. 

• Emil S tar på sig att vara sponsoransvarig och lägga upp en plan för 

arbetet med att få in sponsorer. 

• Vi kommer att behöva göra någonting för att få in pengar till klubben 

under säsongen och då pratade vi om möjligheten att sälja kakor som 

exempel. 

• Anna S säger att hon kommer att vara kassör fram tills en ersättare hittas. 

Frågor till nästa möte 

1. Arbetsdag på Gullängen med föräldrar och spelare från ungdomslagen 

och spelarna i A-laget 

2. Kakförsäljning 
3. Vaktmästare 

 

Nästa möte Söndag 28/4 2019 16.00 

 


